
 
 
 
 
 
 
 
Alkusyksyn terveiset kaikille jäsenille 
 
 
Tämä puheenjohtajan tiedotus jäsenille on lyhyt ja ytimekäs. 
 
KAV ry:n hallitus piti kokouksen 22.8.2018 jossa päätettiin pitää yhdistyksen 
ylimääräinen vuosikokous lauantaina 15. syyskuuta Helsingissä hotelli Arthurissa. 
Varsinainen kokouskutsu lähetetään lähipäivinä. 
 
Kokouksessa käsitellään Pardian sulautumista ammattiyhdistys Prohon. 
Ammattiliitto Pro on suomalainen ammattiliitto, joka kuuluu Toimihenkilökeskusjärjestö STTK:hon. 
 
Fakta on, että Pardia sellaisenaan lakkaa toimimasta. Pardia koko henkilöstö siirtyy Prohon, joten 
meille tutut henkilöt jatkavat meidän edunsaantia siellä.  
 
Kartta-alan Virkailijat KAV ry:n hallitus puoltaa vahvasti Prohon siirtymistä ja näin ollen pysymistä Toi-
mihenkilökeskusjärjestö STTK:ssa. 
 
Yhdistyksen jäsenillä on nyt mahdollisuus tulla vaikuttamaan meidän tulevaisuuteen ammattiyhdistys-
kentällä. 
 
Jäsenmaksuun tulee luonnollisestikin muutoksia ja se tarkentuu lähiaikoina. Mutta sen voin jo sanoa, 
että jäsenmaksu tulee nousemaan. Pitkään ollaan menty 1 % jäsenmaksulla ja paineita nostoon on 
ollut jo ilman siirtymistä.  
 
Tästä linkistä pääsette tutustumaan Pron toimintaan https://www.proliitto.fi/ 
 
Ylimääräiseen vuosikokoukseen on kutsuttu MATE ry:n puheenjohtaja Ulla Mikkanen sekä ammattiyh-
distys Prosta edustaja. 
 
 
 
Loppukesän haikein tunnelmin ja helteet hyvästeltyinä toivon teille mukavaa syksyä. 
 
 

 
 
 
Leena Korhonen 
KAV ry:n puheenjohtaja 
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